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English Version 

Policy Name: Participation in SDG Development strategies’ policy 
 

▪ Policy Information: 

Code: PS_71_SDG17_1 

Issue date: 2018 

Revision, Date: V04, 2024 

Evaluation Frequency: Yearly 

Level of Confidentiality: Public 

Pages: 2 

Policy Approved Date: 22 Feb 2018 

Decision of the Deans Council: 24 July 2018/2019 
 

▪ Responsibilities and implementation: 

Follow-up, review and 

development: 

Strategies and Policies Committee, Sustainability and 

Ranking Office 

Accreditation: Human Resources and Institutional Development Unit 

Application (scope): Deanships, academic colleges, scientific and 

administrative centers, administrative units and 

departments. 
 

▪ Policy Statement: 

The University is committed to enhancing active participation with all relevant 

stakeholders in developing Sustainable Development Goals (SDG) policies and strategies 

at national and regional levels. This participation includes knowledge sharing, providing 

insights and expertise in policy formulation, and contributing to discussions on 

challenges and opportunities related to achieving these goals. 
 

▪ Policy objectives (desired outcomes): 

1. Actively participate in national and regional discussions on developing SDG 

policies. 

2. Provide research support and studies to analyze challenges and opportunities in 

sustainability. 

3. Strengthen collaboration with concerned entities to build innovative and sustainable 

policies that meet community needs. 
 

▪ Related procedures: 

1. Participation in SDG Policy and Strategy Development Procedure 

2. Reporting on SDG Issues and Challenges Procedure 
 

▪ Key Performance Indicators (KPIs): 

1. Number of National and Regional SDG Meetings 

2. Number of reports and studies submitted 
 

▪ Recommendations of the last review: 

1. Strengthen partnerships with relevant national and international institutions to 

broaden the scope of specialized research and studies on SDG implementation. 

2. Develop an electronic platform to publish the reports and studies provided by the 

university on SDGs. 

3. Provide regular specialized workshops for faculty members, students, the local 

community, and partners to enhance their understanding of SDGs and the 

university's role in supporting these goals. 
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 النسخة العربية
 المستدامة  التنمية أهداف استراتيجيات تطوير في المشاركة سياسة اسم السياسة 

 

 العامة: المعلومات ▪
 PS_71_SDG17_1 الرمز:

 2018 تاريخ الإصدار:
 V04, 2024 رقم المراجعة، وتاريخها:

 سنويا   التقييم الدوري:
 عام مستوى السرية:

 2 عدد الصفحات:
 Feb 2018 22 تاريخ اعتماد السياسة:

 July 2018/2019 24 قرار مجلس العمداء:
 

 :والتطبيق المسؤوليات ▪
 والتصنيفات الاستدامة ومكتب والسياسات، الاستراتيجيات لجنة المتابعة والمراجعة والتطوير:

 المؤسسي والتطوير البشرية الموارد وحدة الاعتماد:
 .الإدارية والدوائر والوحدات والإدارية، العلمية والمراكز الأكاديمية، والكليات العمادات، التطبيق )النطاق(:

 

 :نص السياسة ▪
 المستدامة  التنمية  أهداف   واستراتيجيات  سياسات  تطوير  فيمع جميع أصحاب العلاقة    الفاعلة  المشاركة  بتعزيز  الجامعة  تلتزم
 السياسات،   صياغة  في  والخبرات  الرؤى   وتقديم  المعرفة،  تبادل  المشاركة  هذه  تشمل ، بحيث  والإقليمي  الوطني  المستوى   على

 .الأهداف هذه بتحقيق المرتبطة والفرص التحديات مناقشة في والمساهمة
 

 :)النتائج المرجوة( أهداف السياسة ▪
 .المستدامة التنمية أهداف سياسات لتطوير والإقليمية الوطنية المناقشات في بفعالية المشاركة .1
 .الاستدامة مجالات في والفرص التحديات لتحليل والدراسات  البحثي الدعم تقديم .2
 .المجتمع احتياجات تلبي ومستدامة مبتكرة سياسات لبناء المعنية الجهات مع  التعاون  تعزيز .3

 

 الإجراءات المرتبطة: ▪
 إجراء المشاركة في تطوير سياسات واستراتيجيات أهداف التنمية المستدامة .1
 إجراء تقديم التقارير حول قضايا وتحديات أهداف التنمية المستدامة  .2

 

 مؤشرات الأداء: ▪
 والإقليمية حول أهداف التنمية المستدامة عدد الاجتماعات والمناقشات الوطنية  .1
 عدد التقارير والدراسات المقدمة .2

 

 توصيات آخر مراجعة: ▪
المتخصصة بتطبيق    والدراسات  الأبحاث  نطاق  لتوسيع  الصلة  ذات  والدولية  الوطنية  المؤسسات  مع  الشراكات  تعزيز .1

 .أهداف التنمية المستدامة
 .المستدامة التنمية أهداف حول الجامعة تقدمها التي والدراسات التقارير لنشر إلكترونية منصة تطوير .2
 لأهداف   فهمهم  لتعزيز  والطلبة والمجتمع المحلي والشركاء  يةالتدريس  هيئةال  لأعضاء  متخصصة  دورية  عمل  ورش  توفير .3

 .الأهداف هذه دعم  في الجامعة ودور المستدامة التنمية
  


